
   Protokół Nr XXXVII/17 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 29 marca 2017 roku 
 

 

Otwarcie obrad  – godz. 1411 

Zamknięcie obrad  – godz. 1738 

 
Ad. 1 
 
Obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając 
radnych i przybyłych gości. 

 
Ad. 2 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, lista 
obecności gości zaproszonych oraz pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki 
do protokołu). 

 
Ad. 3 
 
Na sekretarza obrad Przewodniczący powołał radnego Pawła Wielgusa. 

 
Ad. 4 
 
Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 28 lutego 2017 roku.  
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu z sesji Rady Miejskiej i przystąpiono do głosowania 
nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14     przeciw - 0    wstrzymało się - 0 . 

 
Ad. 5 
 
Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 17 marca 2017 roku.  
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu z sesji Rady Miejskiej i przystąpiono do głosowania 
nad jego przyjęciem: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14     przeciw - 0    wstrzymało się - 0 . 
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz - wniósł o wprowadzenie w pkt. 13 DRUKU NR 7 tj.: projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków oraz o 
nadaniu dotychczasowemu DRUKOWI NR 7 NUMERU 8. Burmistrz uzasadnił potrzebę 
wprowadzenia zmian w uchwale WPF oraz w budżecie Gminy Radków na 2017r. 
  



Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z 
uwzględnieniem zmiany zgłoszonej przez Burmistrza: 
Głosowało 14 radnych:   za - 14     przeciw  - 0   wstrzymało się - 0. 

 
Ad. 7 
 
Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza MiG Radków i Panią L. Jagódkę kierownika 
referatu Oświaty, Kultury i Sportu o zabranie głosu. 
 
L. Jagódka - wyczytywała osoby z terenu Gminy Radków, które wytypowane zostały przez 
Komisję Stypendialną do stypendiów i nagród sportowych oraz ich trenerów i prezesów 
klubów sportowych w których trenują (informacja stanowi załącznik do protokołu).  
 
Burmistrz wraz z Przewodniczącym RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu stypendiów 
sportowych, nagrodę trenerowi oraz podziękowania prezesowi klubu  w kategorii łucznictwo. 
 
Gabriela Kraus - Abucewicz - trener drużyny podziękowała za otrzymane wyróżnienia oraz 
przedstawiła zawodników i ich osiągnięcia w kategorii łuki wytypowanych do stypendiów 
sportowych. 

 
Burmistrz wraz z Przewodniczącym RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu stypendiów 
sportowych, nagrodę prezesowi i trenerom w kategorii szachy.  

 
Kazimierz Szydełko - Prezes UKS GIECEK Radków podziękował za wyróżnienie oraz 
przedstawił zawodników i ich osiągnięcia w kategorii szachy wytypowanych do stypendiów 
sportowych.  

 
Burmistrz wraz z Przewodniczącym RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu stypendiów 
sportowych oraz nagrodę trenerom i podziękowania prezesowi klubu w kategorii piłka 
siatkowa.  
 
Natalia Rosiak - trener drużyny podziękowała za wyróżnienie oraz przedstawiła zawodniczki i 
ich osiągnięcia w kategorii piłka siatkowa wytypowanej do stypendiów sportowych. 
Zawodniczki wręczyły prezent oraz kwiaty Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków. 
 
K. Szydełko  wraz z zawodnikami wręczyli Burmistrzowi kwiaty.  
 
Burmistrz wraz z Przewodniczącym RM wręczyli uczniom decyzje o przyznaniu stypendiów 
sportowych oraz nagrodę trenerowi w kategorii kolarstwo. 

 
Tadeusz Daszkiewicz - trener Szkółki Kolarskiej Hejszowina Radków podziękował za 
wyróżnienie oraz przedstawił zawodników i ich osiągnięcia w kategorii kolarstwo 
wytypowanych do stypendiów sportowych.  
 
Burmistrz - poinformował o przyznanym stypendium sportowym dla Wiktorii Bagińskiej za 
wybitne osiągnięcia w kategorii piłka nożna oraz podziękowania dla trenera, które zostaną 
przesłane. Burmistrz poinformował, że w budżecie Gminy są wydzielone środki finansowe na 
stypendia aby uhonorować osoby wyróżniające się w dziedzinie sportu i innych dziedzinach 
za szczególne osiągnięcia. Burmistrz złożył gratulacje zawodnikom życząc dalszych 
sukcesów oraz podziękował rodzicom, trenerom, prezesom klubów oraz nauczycielom  za 
poświęcony czas i ciężką pracę.  
 
O godz. 1503 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.   
Obrady wznowiono o godz.1517. 



 
Ad. 8 
 
Przewodniczący RM - poprosił Prezesów poszczególnych klubów sportowych o złożenie 
sprawozdań z działalności klubów sportowych za 2016 rok. 
 
Marek Niewiadomy - Prezes UKS „Victoria” Ścinawka Średnia złożył sprawozdanie z 
działalności sekcji łuczniczej za 2016 rok (sprawozdanie stanowi załączniki do protokołu). 
 
Roman Borkowski - w imieniu Stanisława Borkowskiego Prezesa MLKS „Zjednoczeni” 
Ścinawka Średnia złożył sprawozdanie z działalności klubu sportowego za 2016 rok 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  
 
Janusz Gorczycki - w imieniu Krzysztofa Toporowskiego Prezes LZS „GRANICA” Tłumaczów 
złożył sprawozdanie z działalności klubu sportowego za 2016 rok (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Paweł Hroboni - Prezes WLKS Wambierzyce złożył sprawozdanie z działalności klubu 
sportowego za 2016 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
  
Ryszard Markowicz - Prezes LZS „TĘCZA” Ścinawka Dolna złożył sprawozdanie z 
działalności klubu sportowego za 2016 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Kazimierz Szydełko - Prezes UKS GIECEK Radków złożył sprawozdanie z działalności klubu 
sportowego za 2016 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Z uwagi na potrzebę opuszczenia obrad przez przedstawicieli UKS „Wieża” Radków 
Przewodniczący RM poinformował, że sprawozdanie z działalności klubu sportowego za 
2016 rok zostało złożone na piśmie i można się z nim zapoznać (sprawozdanie stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionych sprawozdań. 
Nikt z radnych nie miał pytań.  

 
Ad. 9 
 
Rafał Sarnicki - Przewodniczący Gminnej Rady Sportu - złożył sprawozdanie z działalności 
Gminnej Rady Sportu za rok 2016 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań.  

 
Ad. 10 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac w okresie międzysesyjnym za okres od 1 
marca 2017 roku do 29 marca 2017 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
Burmistrz poinformował, że otrzymał informację o zatwierdzonym Projekcie na przebudowę 
drogi Tłumaczów - Gorzuchów bez jakichkolwiek uwag oraz poinformował o kolejnym etapie 
konkursu „Piękna Wieś Radkowska 2017” i odczytał punktację zajętych miejsc przez 
poszczególne wsie na terenie Gminy Radków. 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 

 



Ad. 11 
 
Burmistrz - złożył sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Radków z 
organizacjami pozarządowymi za rok 2016 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 

 
Ad. 12 
 
Barbara Jerzyk - Kierownik OPS w Radkowie z/s w Ścinawce Średniej - złożyła 
sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2016 (sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
O godz.1655 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
Obrady wznowiono o godz.1705. 

 
Ad. 13 
 
DRUK NR 1 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego na okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 
2019r. 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 2 w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Radków 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 



K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 3 w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu 
rekrutacyjnym i postępowaniu uzupełniającym do klas pierwszych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Radków oraz określenia dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów   
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały.  
 
B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
przy dwóch głosach wstrzymujących. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:    
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

 
DRUK NR 4 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radków w 2017 roku 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 



DRUK NR 5 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Gminy Wałbrzych 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projekt uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 6 o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Radków do 
porozumienia na rzecz realizacji projektu pn. „Tradycje naszego pogranicza” 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projekt uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 7 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o głosowanie w sprawie 
przedmiotowego projekt uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 8 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2017 rok 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przegłosowanie przedmiotowego 
projektu uchwały.  



 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych:    za  -  14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 14 
Nie było. 
 
Ad. 13 
Nie wpłynęły. 

 
Ad. 14  
 
Przewodniczący RM: 

 odczytał uchwałę Nr III/67/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 2 marca 2017r. w sprawie pozytywnej opinii o 
możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w uchwale Rady Miejskiej w 
Radkowie nr XXXI/205/16 z 19 grudnia 2016r. w sprawie budżetu Gminy Radków na 
2017r., zmienionej uchwałą Rady Miejskiej w Radkowie nr XXXIV/217/17 z 31 
stycznia 2017r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2017r.  

 
  pismo Wojewody Dolnośląskiego w sprawie wsparcia projektu „Dar dla Aleppo” – 

akcji charytatywnej Kościoła w Potrzebie i zbiórki na rzecz szpitala Św. Ludwika w 
Aleppo.  

 
Ad. 15 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXXVII sesję Rady Miejskiej 
w Radkowie. 

 
 
Protokołowała:          

    Przewodniczący Rady  
Lucyna Połowczuk       Miejskiej w Radkowie 
             Stanisław Hajłasz 

 

 
 


